



Hong Kong  
Roundnet Association

V1.0 (1-6-2020)

FD01(RN)

## 免費圓網球體驗申請表格

### Application of Free Roundnet experience workshop

甲部：申請人資料 PART A: Information		
中文姓名： Name in Chinese	英文姓名： Name in English	電話： TEL
電郵： Email	機構/團體名稱 Organization	
若能提供場地，請列明地點： Location (If applicant can provide venue)		

註：以下提供的日期、時間及人數僅作參考，最後的活動日期、時間及人數由本會決定。

Note: The date, time and number of participants provided below is for reference only, HKRA has the rights of final decision.

乙部：活動日期、時間及人數 PART B: Date, Time and Number of participants		
	日期及時間 Date & Time	預計人數 No. of participants
第一選擇 1 <sup>st</sup> choice		
第二選擇 2 <sup>nd</sup> choice		
第三選擇 3 <sup>rd</sup> choice		

#### 申請須知 Application Guideline

1. 聲明此申請時所提供的資料出於自願，如提供的有關資料不足或不符，申請不獲受理。  
Declared that all information provided in this form is voluntary. The application will not be accepted if the information is insufficient or inconsistent.
2. 證實所有提供的資料是正確無誤，並同意將資料交給香港圓網球總會有限公司收集和持有。  
Confirmed that all information provided is correct, and agreed that it could be collected and held by Hong Kong Roundnet Association Limited
3. 香港圓網球總會有限公司對此申請有最終決定權。  
Hong Kong Roundnet Association Limited reserves the rights for final decision.
4. 請把表格填妥，親身交回或電郵至總會。  
Please fill in the form and submit it in person or by email.
5. 如有查詢，請與總會聯絡：電話：2750-0193 電郵：[info@hkroundnet.com](mailto:info@hkroundnet.com)  
For any inquiry, please contact by TEL: 2750-0193 or email: [info@hkroundnet.com](mailto:info@hkroundnet.com)

以下簽名證明申請人已閱讀、明白、符合以及同意所有在此表格上的條件以及聲明

The following signature proves that the applicant has read, understood and agreed to all conditions on this form.

簽名 Signature: \_\_\_\_\_ 蓋章 Chop: \_\_\_\_\_ 日期 Date: \_\_\_\_\_